

## SÉRIE PHOTOS 4 : JUNGLE / VILLE

Il règne un climat étrange en ce début de siècle... Climat déchaîné, crise financière, peur du futur...

Notre monde civilisé prend une tournure inquiétante. Nos super mégapoles seraient-elles en voie de devenir des espaces sauvages et hostiles tels que peut l'être parfois la jungle...

C'est autour de cette interrogation que Maurice Renoma a imaginé sa nouvelle série de photos intitulée « Jungle ».

Des photos d'une nature tellement exhubérante qu'elle en devient oppressante répondent à des clichés urbains qui reflètent une certaine froideur.

Le choix des photos montre à quel point la similitude entre jungle et ville est frappante.

Par ce biais, Maurice Renoma nous invite à réfléchir sur ce thème hautement d'actualité.

There is a strange atmosphere in this beginning of century.... Raging climate,

Financial crisis, Fear about the Future... Our civilized world takes a worrying turn.

Should our super Megalopolises be on the way to turn into hostile wilderness as can sometimes be the jungle?... This is through this question that Maurice Renoma

goes on in a committed way with his reflection upon Nature and Humanity.

The polymorphic jungle of the designer, wild and urban, upon which Man and Nature evolve in a parallel way, reflections of an ambivalent world undergoing massive changes.

Maurice Renoma thus humorously arouses general interest. Pictures of a nature so exuberant that it becomes oppressing face urban photos reflecting a certain coldness. the images shows how the similarity between the jungle and the city is striking.

This is how Maurice Renoma invites us to think about this very topical theme.